

VANTAGE TOWERS signs strategic IoT partnership with Sigfox Germany

15th February 2020

Dusseldorf: Vantage Towers and Sigfox Germany today announce that they have entered into a strategic partnership to enable Sigfox Germany to extend its OG network and deliver its IoT services to more places for more customers.

- 350+ new Sigfox sites in Germany in FY2022
- Partnership expected to deliver 500+ new tenancies for Vantage Towers by end CY2023
- Agreement supports Vantage Towers' goal to advance the digitization of German economy and Sigfox Germany's need for a faster and more efficient OG network rollout

Vantage Towers is one of Europe's largest and most geographically diverse tower companies with 82,000 towers and number 1 or 2 positions in 9 of its 10 markets. Sigfox Germany operates the Sigfox OG network in Germany, which currently consists of more than 4,800 sites, including micro sites.

Sigfox's OG technology is a key driver of the digitization of the European economy. Major customers such as Deutsche Post DHL, Siemens or Weber Betonwerke rely on Sigfox's OG network. OG is suitable for large-scale, international deployment of low-data IoT applications, including roller cage tracking in warehouses or automated tracking of returnable parcels reducing the carbon footprint of its customers. Due to its unique architecture, OG technology is networking millions of objects worldwide, while drastically reducing energy consumption and the total cost of connected devices.

Vantage Towers and Sigfox have agreed a 10-year framework agreement. Under the terms of the partnership, Sigfox Germany plans to set up 350+ new sites in Germany by FY2022 and 500+ by end CY2023.

Sonia Hernandez, Chief Commercial Officer of Vantage Towers, commented: "Broad Connectivity for the Internet of Things is a significant opportunity for Europe and Vantage Towers intends to be at the forefront of enabling adoption. The strategic contract with Sigfox is an excellent example of how we work with our customers and partner MNOs to bring our mission to life. The strong demand for Sigfox OG network coverage and services is a driver of our expansion in our largest market, Germany."

Thomas Scheibel, CEO of Heliot Europe and Sigfox Germany said: "With 15,000 rooftop sites, very deep and comprehensive coverage across Germany, competitive pricing, and customer specific roll out services, Vantage Towers is the partner of choice for Sigfox Germany." The CTO of Heliot Europe, Jan John added: "This strong partnership with Vantage Towers will help us to deliver reliable network service much faster to our major customers – and improve our performance, scalability and reliability which are the key success factors in our business."

Badiaa Bazarbacha, Regional Head of Commercial Germany & Central Eastern Europe for Vantage Towers said: "We have set out the clear goal to be at the centre of the digital ecosystem and enable digital solutions across all verticals. As a reliable partner and leveraging our broad and deep high-quality network, we are helping Sigfox Germany to move quickly and efficiently to achieve its ambitious goal to establish 500+ new points of presence in the next three years."

Vantage Towers AG,
Prinzenallee 11-13, D-40549 Düsseldorf, Amtsgericht Düsseldorf, HRB 92244
Vorstand: Vivek Badrinath (Vorsitzender), Thomas Reisten, Christian Sommer
Vorsitzender des Aufsichtsrats: Dr. Rüdiger Grube

vantagetowers.com

Powering Europe's digital transformation

About Vantage Towers

Vantage Towers is one of the leading tower companies in Europe with 82,000 sites in ten countries. Headquartered in Düsseldorf, Germany. It currently employs around 420 people. Its portfolio includes towers, masts, rooftop sites, Distributed Antenna Systems (DAS) and Small Cells. By building, operating and leasing this so-called passive infrastructure to Vodafone and other wireless network operators, Vantage Towers makes a significant contribution to better mobile coverage and sustainable digitization in Europe - in cities as well as in rural areas. For more information, please visit www.vantagetowers.com, follow us on Twitter at @VantageTowers or connect with us on LinkedIn at <https://www.linkedin.com/company/vantagetowers>.

About SigFox Germany / Heliot Europe

Sigfox Germany is the largest subsidiary of Heliot Europe and operates the Sigfox OG network in Germany under the Sigfox brand. With Sigfox OG IoT technology, Heliot offers a cross-border, low-data, user-friendly, cost-effective and energy-efficient LPWA network covering Germany, Switzerland, Austria, Liechtenstein and Slovenia that is suitable for the vast majority of all IoT applications. The main shareholder in Heliot Europe is Cube Infrastructure Managers, a Luxembourg investment company that specializes in the management of European infrastructure funds. Heliot Europe is also a founding member of the OG United Nations Association, the international association of OG network operators with currently over 55 network operators worldwide. For more information, please visit www.heliotgroup.com and www.sigfox.de, follow us on Twitter at @SigfoxGermany or connect with us on LinkedIn at <https://www.linkedin.com/company/sigfox-germany-gmbh>.

For more information, please contact:

Vantage Towers Investor Relations

vantagetowers.com/investors

ir@vantagetowers.com

Vodafone Group Investor Relations

[Investors.vodafone.com](http://investors.vodafone.com)

ir@vodafone.co.uk

Vantage Towers Media Relations

Christian Falkowski

Finsbury Glover Hering

T +49 69 92187464

E christian.falkowski@fgh.com

Vantage Towers AG,

Prinzenallee 11-13, D-40549 Düsseldorf, Amtsgericht Düsseldorf, HRB 92244

Vorstand: Vivek Badrinath (Vorsitzender), Thomas Reisten, Christian Sommer

Vorsitzender des Aufsichtsrats: Dr. Rüdiger Grube

vantagetowers.com

Powering Europe's digital transformation

Vantage Towers und Sigfox Germany bilden strategische IoT-Partnerschaft

15. Februar 2020

Düsseldorf: Vantage Towers und Sigfox Germany haben eine strategische Partnerschaft geschlossen. Dadurch wird Sigfox Germany sein OG-Netzwerk erweitern und seine IoT-Dienste an mehr Orten und mehr Kunden bereitstellen können:

- Über 350 neue Sigfox-Standorte auf der Infrastruktur von Vantage Towers in Deutschland im Geschäftsjahr 2022, das zum 31. März 2022 endet, und über 500 bis Ende des Jahres 2023
- Vereinbarung unterstützt das Ziel von Vantage Towers, die Digitalisierung der deutschen Wirtschaft voranzutreiben, und den Bedarf von Sigfox Germany nach einem schnellen und effizienten OG-Netzausbau

Vantage Towers ist mit 82.000 Standorten in zehn Ländern einer der größten und geografisch am stärksten diversifizierten Funkturm-Betreiber in Europa. In neun der zehn Länder, in denen das Unternehmen tätig ist, ist Vantage Towers entweder die Nummer 1 oder die Nummer 2 auf dem Markt. Sigfox Germany betreibt das Sigfox OG-Netzwerk in Deutschland, das derzeit mehr als 4.800 Standorte, einschließlich Mikrostandorte, umfasst.

Die OG-Technologie von Sigfox ist ein wichtiger Treiber für die Digitalisierung der europäischen Wirtschaft. Großkunden wie die Deutsche Post DHL, Siemens oder die Weber Betonwerke vertrauen auf das OG-Netzwerk von Sigfox. OG eignet sich für den großflächigen, internationalen Einsatz von IoT-Anwendungen mit geringem Datenaufkommen, wie z. B. die Verfolgung von Rollcontainern in Lagerhallen oder die automatische Verfolgung von Mehrwegpaketen, die den CO2-Fußabdruck der Kunden reduzieren. Aufgrund ihrer einzigartigen Architektur vernetzt die OG-Technologie weltweit Millionen von Objekten und senkt dabei drastisch den Energieverbrauch und die Gesamtkosten der verbundenen Geräte.

Vantage Towers und Sigfox haben einen 10-jährigen Rahmenvertrag geschlossen. Im Rahmen der Partnerschaft plant Sigfox Germany, über 350 Vantage Towers Standorte in Deutschland im Geschäftsjahr 2022 und über 500 Standorte bis Ende des Jahrs 2023 anzumieten.

Sonia Hernandez, Chief Commercial Officer von Vantage Towers: "Das Internet der Dinge ist eine große Chance für Europa und Vantage Towers will bei der weiteren Entwicklung eine Vorreiterrolle einnehmen. Die strategische Partnerschaft mit Sigfox ist ein hervorragendes Beispiel dafür, wie wir mit unseren Kunden und Partner-MNOs zusammenarbeiten, um unsere Mission zu verwirklichen. Die starke Nachfrage nach OG-Netzwerkabdeckung und Dienstleistungen von Sigfox ist ein Treiber für unsere Expansion in unserem größten Markt Deutschland."

Thomas Scheibel, CEO von Heliot Europe und Sigfox Germany: "Mit 15.000 Dach-Standorten, einer sehr guten und flächendeckenden Abdeckung in Deutschland, wettbewerbsfähigen Preisen und kundenspezifischen Rollout-Services ist Vantage Towers unser Partner der Wahl für Sigfox Germany." Der CTO von Heliot Europe, Jan John, fügt hinzu: "Diese starke Partnerschaft mit Vantage Towers wird uns helfen, unseren Großkunden viel schneller einen zuverlässigen Netzwerkservice zu liefern und die wichtigsten Erfolgsfaktoren in unserem Geschäft zu verbessern: Leistung, Skalierbarkeit sowie Zuverlässigkeit."

Badiaa Bazarbacha, Regional Head of Commercial Germany & Central Eastern Europe bei Vantage Towers: "Wir haben uns das klare Ziel gesetzt, im Zentrum des digitalen Ökosystems zu stehen und digitale Lösungen über alle Branchen und Industriezweige hinweg zu ermöglichen. Als zuverlässiger Partner und unter Nutzung unserer hervorragenden Infrastruktur unterstützen wir Sigfox Germany dabei, schnell und effizient das ehrgeizige Ziel zu erreichen, in den nächsten drei Jahren über 500 neue Standorte in ihr Netz zu integrieren."

Vantage Towers AG,
Prinzenallee 11-13, D-40549 Düsseldorf, Amtsgericht Düsseldorf, HRB 92244
Vorstand: Vivek Badrinath (Vorsitzender), Thomas Reisten, Christian Sommer
Vorsitzender des Aufsichtsrats: Dr. Rüdiger Grube

Über Vantage Towers

Vantage Towers ist mit 82.000 Funkmaststandorten in zehn Ländern einer der führenden Funkmastbetreiber in Europa. Das Unternehmen mit Sitz in Düsseldorf wurde 2020 gegründet. Es beschäftigt aktuell rund 420 Mitarbeiter. Zum Portfolio gehören Türme, Masten, Dachstandorte, Distributed Antenna Systems (DAS) sowie Small Cells. Durch den Bau, Betrieb und die Vermietung dieser so genannten passiven Infrastruktur an Vodafone und andere Funknetzbetreiber trägt Vantage Towers maßgeblich zu einer besseren Mobilfunkversorgung und nachhaltigen Digitalisierung in Europa bei – in Städten wie auf dem Land. Für weitere Informationen besuchen Sie bitte unsere Website unter www.vantagetowers.com, folgen Sie uns auf Twitter unter @VantageTowers oder verbinden Sie sich mit uns auf LinkedIn unter www.linkedin.com/company/vantagetowers.

Über SigFox Germany / Heliot Europe

Sigfox Germany ist die größte Tochtergesellschaft von Heliot Europe und betreibt das Sigfox OG Netzwerk in Deutschland unter der Marke Sigfox. Mit der Sigfox OG IoT-Technologie bietet Heliot ein grenzüberschreitendes, datenschonendes, benutzerfreundliches, kostengünstiges und energieeffizientes LPWA-Netz an, das Deutschland, die Schweiz, Österreich, Liechtenstein und Slowenien abdeckt und für die überwiegende Mehrheit aller IoT-Anwendungen geeignet ist. Hauptgesellschafter von Heliot Europe ist Cube Infrastructure Managers, eine Luxemburger Investmentgesellschaft, die sich auf das Management von europäischen Infrastrukturfonds spezialisiert hat. Heliot Europe ist zudem Gründungsmitglied der OG United Nations Association, der internationalen Vereinigung von OG-Netzbetreibern mit derzeit über 55 Netzbetreibern weltweit. Für weitere Informationen besuchen Sie bitte www.heliotgroup.com und www.sigfox.de, folgen Sie uns auf Twitter unter @SigfoxGermany oder verbinden Sie sich mit uns auf LinkedIn unter <https://www.linkedin.com/company/sigfox-germany-gmbh>.

Für weitere Informationen wenden Sie sich bitte an:

Vantage Towers Investor Relations

vantagetowers.com/investoren

ir@vantagetowers.com

Vodafone Group Investor Relations

investoren.vodafone.de

ir@vodafone.co.uk

Vantage Towers Media Relations

Christian Falkowski

Finsbury Glover Hering

T +49 69 92187464

E christian.falkowski@fgh.com

Vantage Towers AG,

Prinzenallee 11-13, D-40549 Düsseldorf, Amtsgericht Düsseldorf, HRB 92244

Vorstand: Vivek Badrinath (Vorsitzender), Thomas Reisten, Christian Sommer

Vorsitzender des Aufsichtsrats: Dr. Rüdiger Grube

vantagetowers.com

Powering Europe's digital transformation